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Helpen jullie mijn papa en mama mee om dit
onderwerp weer op de agenda van de tweede kamer
te zetten? Wij hebben dan minimaal 40.000 stemmen
nodig. #herzieningwmo #delen

https://petities.nl/petitions/he.rziening-wmo-van
nurnrner-naar-mens?locale=nI
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individualisatie; minder ambtenaren...
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Nou dat is mooi :-)
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WMO update - Vandaag is het 8 weken geleden sinds
de eerste aanvraag voor de douchevoorziening. Vanaf
vandaag kunnen wij de gemeente dus officieel in
gebreke stellen. Maar de gemeente zegt er zelf niets
aan te kunnen doen want zij wachten nu al een maand
op het medisch rapport van argonaut. Daar is op 29
december 2015 spoed achter gezet, maar spoed
duurt daar schijnbaar weken. :0
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Zijn wij toch net geïnterviewd door het AD en op de
foto gezet voor een artikel. Zodra wij weten wanneer
het in de krant komt laten wij dit uiteraard weten :)

Qwin Alkema

Qwin Aikema
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Douchevoorziening -

Al maanden hebben wij moeite met het goed onder de
douche doen van Qwin. Hiervoor moesten wij bij de
WMO melding doen van het probleem, want iets direct
aanvragen mag niet meer. Na de melding krijg je een
intake en beoordelen ze of het probleem echt een
probleem is en opgelost kan worden met een
voorziening. Of dat je het cru gezegd het maar uit
moet zoeken. Op 18 november hadden wij de intake
nadat ze ons 2 weken eerder gewoon niet gebeld
hadden. Foutje. Dubbele afspraak ingeboekt en dat
kan hun systeem niet aan dus werden beide niet
gebeld. De gemeente vond zijn casus te lastig dus
moest een externe Organisatie langskomen om Qwin
te beoordelen. Na 2 weken nog niets te hebben
gehoord hebben wij weer gebeld en wat bleek? De
dame van de intake had ons niet in het systeem gezet.
Maar navraag konden ze niet doen want mevr. was op
vakantie. Nu 7 weken later staat Qwin in het systeem
maar is er nog steeds geen medisch rapport door
Argonaut opgesteld.
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